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SIND Slagelse Generalforsamling d. 7.6 2022 

Tilstede var 15 personer  

1. Ole - direktør 

2. Mathilde – konsulent i landsforeningen  

3. Birte Bonde Bendixen – formand i regionskredsen Sjælland 

4. Poul Jensen – næstformand i regionskredsen Sjælland 

5. Anne-Grete Houmøller – kasserer i HOK-lokalafdeling  

 

6. Svitlana Victorova 

7. Edlira (fik ikke efternavn) 

8. Lars Mathisen  

9. Katrine (fik ikke efternavn) 

10. Pia Henriksen Asvetas 

11. Louise Ndwatta  

12. Marianne Haastrup 

13. Jeanette Arvin  

14. Annika Christiansen 

15. Anne Klausen  

Mathilde fra SIND Landsforeningen byder velkommen.  

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

Ole indstiller til, at han selv bliver valgt som dirigent og Mathilde bliver valgt til referent. 

Det bliver godkendt.  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Ole konstaterer at varsling fra generalforsamlingen er overholdt i flg. Vedtægterne. 

Derudover, bliver dagsordenen også godkendt.  

 

3. Lokalbestyrelsens beretning om lokalafdelingens virksomhed i det forløbne år 

fremlægges det til debat og godkendelse.  

Beretningen fremlægges af Mathilde fra Landsforeningen, da ingen fra den tidligere 

bestyrelse var til stede. Årsberetningerne samt kommentarer til hvor SIND Slagelse er på 

nuværende tidspunkt er indsat herunder:  
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SIND Slagelses årsberetning for 2022 (foretaget af sekretariatet) 
 

Der er general fin opbakning til SIND i Slagelse i kommunen. Udfordringen for SIND Slagelse er at 

finde en solid bestyrelse, som vil og kan ligge fundamentet for aktiviteterne for sårbare borgere og 

deres pårørende. Der har været meget udskiftning siden 2019. Derfor prioriterer vi også her til GF, 

at Ole fortælle lidt mere om hvad det vil sige at sidde i en bestyrelse. Det kommer senere i 

dagsorden.  

I februar 2022 oplyser den daværende formand Katia Berg, som er den sidste person tilbage i 

bestyrelsen på daværende tidpunkt, at hun ikke længere vil sidde i bestyrelsen. Det er blevet for 

hårdt at sidde med arbejdet alene. Katia har lovet at videregive alt vigtigt materiale og udstyr til 

den nye bestyrelse, når de har deres første bestyrelsesmøde.  

Mathilde, konsulent fra landsforeningen, og Katia forsøgte at samle interesserede borgere på 

Slagelse bibliotek til et infomøde om SIND d. 10 marts 2022. Trods meget promovering på 

Facebook og i lokalavisen, dukkede 4 interesserede op. Ingen af de fremmødte var desværre 

interesserede i bestyrelsesarbejdet.  

Der skulle være afholdt generalforsamling d. 28 marts 2022, men blev aflyst pga. manglende 

interesse og opbakning.  

Der blev fra sekretariatets side besluttet at bruge alle Slagelses oplevelsesmidler på at holde et 

stort event, der kunne skabe noget synlighed omkring SIND og dets arbejde. Det blev en MEGET 

vellykket aften, der blev afholdt i Slagelse Teater d. 25 maj 2022. Ca. 300 mennesker mødte op, 

Slagelse lokalafdeling fik 40 nye medlemmer og 10 fra arrangementet meldte deres interesse for 

frivilligt arbejde. Herefter var der grobund for at forsøge med en generalforsamling d. 7 juni 2022 

på Slagelse Bibliotek.  

Tidligere tiltag i SIND Slagelse: 

Mathilde kommer med nedenstående eksempler på, hvad der tidligere har været fokus på af 

aktiviteter i SIND Slagelse.  

- Der har før været en corona-hotline som blev etableret pga. pandemien. Selvom de 

frivillige ikke havde meget erfaring med at yde rådgivning, var det en stor succes og 

borgerne var glade for at de havde nogle de kunne ringe til. 

- Der har igennem årene været søgt §18 midler fra kommunen til forskellige aktiviteter 

målrettet borgerne.   

- Der har tidligere været et besøgsvens-tilbud etableret. Det er ikke i gang på nuværende 

tidspunkt men kan oprettes, hvis interessen er der.  

- SIND Slagelse oprettede i 2021 en trivselsundersøgelse i samarbejde med andre 

organisationer i kommunen, for at se nærmere på hvilke tilbud der mangler for unge i 
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kommunen. De endelige resulter er ikke fremlangt endnu. Kontakt den tidligere formand 

Katia for nærmere info.  

- Der er generelt et rigtig godt samarbejde med Rosenhuset. Her er der mulighed for at SIND 

Slagelse kan låne lokaler, så længe Rosenhuset ikke selv benytter det. Katia Berg har stadig 

nøglen dertil. Den har hun lovet af udlevere til den nye bestyrelse ved deres første 

bestyrelsesmøde.   

- Der er fint samarbejde med frivillighuset, hvor også der er mulighed for at kunne få hjælp 

til at låne lokaler eller promoverer begivenheder. SIND Slagelse er også med i deres bog 

”Vejviseren”.  

- SIND Slagelse har en facebook side og en mail, som skal passes. Ind til videre er det 

Mathilde fra sekretariatet der sidder og servicerer begge kanaler.  

Efter Mathildes fremlæggelse byder Poul fra OKH ind med hvilke aktiviteter de laver i HOK for at 

inspirere de nye mulige kandidater. Han fortæller om alt fra deres fysiske og telefoniske 

rådgivning, deres cafeer, udflugter, koncerter mm. Derudover informerer Poul også om 

regionskredsen, for at skabe forståelse for hvad SIND som organisation går ud på.  

Poul og Birte fortæller om, at de tilbyder sidemandsoplæring til den nye bestyrelse, de tilbyder 

formanden eller næstformanden en mentor, og de vil også gerne hjælpe med at søge midler til 

aktiviteter. Derudover tilbyder de også at komme til bestyrelsesmøderne for at støtte op om 

lokalafdelingen.  

Der opstår derudover snak om hvad der er behov for i Slagelse.  

Beretningen bliver godkendt  

4. Det reviderede regnskab fremlægges til debat og godkendelse  

Regnskabet blev fremlagt af Ole. Regnskabet var ikke på forhånd godkendt og underskrevet 

af Arly Berg (tidligere revisor), pga. manglende bilag. Ole anbefaler generalforsamlingen at 

godkende regnskabet trods manglende bilag på 300 kr. Regnskabet godkendes trods 

manglende bilag.  

 

5. Forslag til budget fremlægges til debat  

Forslag til budget lægges op til den nye bestyrelse – det godkendes af generalforsamlingen.   

 

6. Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke indkommet forslag  

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Medlemmer som stiller op:  

Pia 
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Louise  

Svitlana  

Lars 

Annika 

Valg af suppleanter  
Marianne 
Jeanette  
 
Birte forslår at bestyrelsen bemyndiges til at løbende at kunne indsluse medlemmer i 
bestyrelsen, og det godkendes.  
 
 

8. Valg af revisor og revisorsuppleanter 

Poul Jensen bliver valgt som revisor og Birte Bonde Bendixen bliver valgt som suppleant.  

 

9. Eventuelt 

Der besluttes her, at den nyvalgte bestyrelse konstituerer sig selv lige efter endt 

generalforsamling. Mathilde, Ole, Birte, Poul og Anne-Grete deltager også her.  

 

Mathilde takker af for en god aften og til alle de fremmødte. Ole lukke generalforsamlingen.  

 

 

 

 


